
 
 
 
 
 
 

Till Umeå kommunfullmäktige, 2020-09-21 

För en tid sen hade vi i kommunledningen ett möte med de lokala bankerna, vilka uttryckte att 

det finns starka kapitalägare i Umeå som är mycket intresserade av att investera i 

”samhällsfastigheter”, dvs köpa fastigheter där kommunen bedriver verksamhet. Båda 

kommunalråden uttryckte sig positivt eller satte åtminstone inte ner foten med ett tydligt nej.  

Detta är en fråga där kommunalråden oavsett partifärg historiskt sett haft en mycket positiv 

inställning och sålt ut viktiga strategiska samhällsfastigheter. I backspegeln har det dock visat 

sig inte bara vara en dålig affär för skattebetalarna, utan det har minskat den kommunala 

rådigheten över stadens utveckling och försvårat den långsiktiga planeringen för kommunala 

behov i en växande stad. 

Det här är en viktig fråga som medborgarna, tillika väljarna, måste få svar på i god tid innan 

valet.   

Har ni planer på fler utförsäljningar av samhällsfastigheter inom de närmaste tio 

åren?  

   


